
Title (en)
TIMEPIECE DIAL APPLIQUE

Title (de)
APPLIQUE FÜR ZIFFERBLATT EINER UHR

Title (fr)
APPLIQUE DE CADRAN D'UNE PIÈCE D'HORLOGERIE

Publication
EP 3185086 A1 20170628 (FR)

Application
EP 15201680 A 20151221

Priority
EP 15201680 A 20151221

Abstract (en)
[origin: US2017176944A1] The invention relates to an applique intended to be affixed to a timepiece dial, comprising at least one foot portion having
a first end attached to the applique and a second, free end, the foot portion being arranged to be capable of insertion into a hole provided in the
dial. According to the invention, said foot portion comprises, on the side of the free end thereof, a plastically deformable area arranged to form, after
deformation, once the foot portion is inserted into the hole in the dial, at least one locking area of the foot portion on the dial.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une applique (1) destinée à être rapportée sur un cadran (10) d'une pièce d'horlogerie, comprenant au moins un pied (4)
présentant une première extrémité solidaire de l'applique et une seconde extrémité libre (6), le pied (4) étant agencé pour pouvoir être introduit dans
un trou (8) prévu sur le cadran (10). Selon l'invention, ledit pied (4) comporte, du côté de son extrémité libre (6), une zone déformable plastiquement
(12) agencée pour former après déformation, une fois le pied (4) introduit dans le trou (8) du cadran (10), au moins une zone d'assemblage par
obstacle (14) du pied (4) sur le cadran (10).
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